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CARLES ROS i ARPA, secretari general de l’Ajuntament de Lloret de Mar (La 

Selva), 
 
CERTIFICO: 

 
Que en el Ple municipal en sessió de data 31 d´octubre de 2022 es va adoptar 

el següent acord: 
 
« 

16.- MOCIÓ PRESENTADA PER CIUTADANS, PERQUÈ EL REGIDOR 
D'EDUCACIÓ SOL.LICITI UNA REUNIÓ AMB EL CONSELLER 

D’EDUCACIÓ (exp. 10292022000037) 
 

«El pasado 5 de octubre el TeleNotícies de TV3 dedicó una de sus noticias 
sobre la saturación en los centros educativos de Lloret de Mar. En dicha 
noticia el concejal de Educación, Albert Ferràndez, manifestó que la situación 

en los centros educativos es de “tensión máxima” y afirmaba la necesidad de 
encontrar una solución que debe pasar por nueva oferta educativa y nuevas 

plazas.  En repuesta a lo manifestado por el concejal de Educación, el director 
de los Servicios Territoriales de Educación en Girona, el Sr. Adam Manyé 
Sardà, afirmaba que no eran necesarias nuevas plazas educativas en nuestro 

municipio. 
 

La situación de los diferentes centros educativos en nuestra población es 
extrema. En la mayoría de las clases de todos los centros educativos la ratio 
de alumnos es superior a la establecida en la normativa, se han perdido aulas 

por falta de espacio, se realizan clases en los pasillos, e incluso se utiliza una 
biblioteca como comedor. Toda la comunidad educativa clama por un nuevo 

Institut-Escola. 
 
Ante las manifestaciones del Sr. Manyé, creemos necesario realizar acciones 

conjuntas que visibilicen la situación insostenible de nuestros centros 
educativos y encaminadas a conseguir, con la mayor brevedad posible, un 

nuevo Institut-Escola. Por ello creemos oportuno que el Sr. Ferràndez, 
concejal de Educación, solicite una reunión con el Conseller d’Educació. 
 

Por todo ello, y en atención de estas consideraciones, el Grupo Municipal de 
Ciutadans propone al pleno del Ayuntamiento de Lloret de Mar, la adopción 

de los siguientes ACUERDOS: 
 

PRIMER.- Que l’Alcalde de Lloret de Mar sol·liciti una reunió amb l’Honorable 

Conseller Sr. Josep González-Cambray, per a què un representant de cada 
grup municipal acompanyats d’un representant de les direccions i un 

representant de les famílies, exposin personalment l’actual situació dels 
centres escolars del nostre municipi que fa necessària la construcció d’un nou 
Institut-Escola a Lloret de Mar. 
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SEGON.- Que en cas que la petició de la reunió no obtingui resposta per part 

del Departament d’Educació, abans que finalitzi l’any en curs, que es convoqui 
un Consell d’Educació Municipal extraordinari amb la finalitat de debatre com 
procedir immediatament. 

» 
 
Aquest certificat s’emet amb l’advertència prevista a l’art. 206 del Reglament 

d’organització i Funcionament de les Corporacions Locals, en el sentit que manca 

l’aprovació definitiva de l’acta i que queda a reserva dels termes que resultin de la 

seva aprovació pel Ple de l’Ajuntament 

 
I, perquè consti, als efectes que  siguin  procedents, lliuro  aquest  certificat 

amb el vistiplau de l’alcalde, a Lloret de Mar.   
 
Document signat digitalment. 

 
 


